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 قياس تعاطف معلمي المدارس العادية والتربية الخاصة نحو تلاميذهم وعلاقته ببعض المتغيرات

 

التعرف على الفروق فً مستوى  -2قٌاس التعاطف لدى معلمً المدارس الابتدائٌة . -1تهدف الدراسة الحالٌة الى:

التعرف  -3اعتٌادٌة(. –اناث( ونوع الصفوف )خاصة  -التعاطف لدى المعلمٌن حسب متغٌري النوع الاجتماعً )ذكور

 علمٌن .على العلاقة بٌن التعاطف ومتغٌر التحصٌل الدراسً لدى للم

فروق ذات دلالة  دلا توج -2ارتفاع مستو التعاطف لدى معلمً المدارس الابتدائٌة . -1كانت ابرز نتائج الدراسة :

وجود  -3( فً مستوى التعاطف بٌن المعلمٌن تبعاً لمتغٌر نوع التربٌة والنوع الاجتماعً . 0...احصائٌة عند مستوى )

 لدراسً للمعلمٌن  .علاقة ارتباطٌة بٌن التعاطف والتحصٌل ا
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The present study aims to:.                                                       

1- Measuring the level of sympathy among the public school teachers. 2- Identifying the differences in the 

sympathy levels among those teachers according to the variant of gender (males or females) and the type of 

classes (private or public). 3- Knowing the relationship between the sympathy level and the variant of 

educational background in among those teachers .     The main conclusions of the study are:   

1.increasing sympathetic level in primary school teachers.  2. There are no statistical differences  in 

sympathetic level between teachers according to social variant (private or public school) an variant of 

gender (male  or female) at level (0.05). 3- There is a statistical relation between sympathy and the 

academic status towards the negativity.  
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